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Z Á P I S 

o průběhu 14. zasedání  

Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 14.6.2017 

v prostorách Obecního úřadu v Soběšovicích 

___________________________________________________________________________ 

 

Počet přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice :     12 členů 

(listiny přítomných členů ZO a hostů- přílohy zápisu).      

Omluveni :                              2členové 

Pozdější příchod :           1 člen  

             

Zahájení___________________________________________________________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Zahájil 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice v 17,05 hod. 

Přivítal všechny přítomné zastupitele a hosty a dále sdělil, že 14. zasedání zastupitelstva obce 

bylo řádně svoláno dle § 92 odst.1 zákona č. 128/2000 Sb. a vyvěšeno na úřední desce dle § 

93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb.  Na 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice je 

přítomno 12 členů zastupitelstva, 2 zastupitelé jsou omluveni – Mgr. Sýkorová a p. Pichová. 

MUDr. Kerzlová se omluvila pro pozdější příchod. Konstatoval, že zastupitelstvo obce je 

tudíž usnášeníschopné. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dále upozornil všechny přítomné, že z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice je 

pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby zapisovatele zápisu. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce  
K tomuto doplnil, že bude taktéž prováděn audiovizuální záznam. 

 

 

1. Schválení programu 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
 

zvukový záznam 00:01:40 
 

Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
program 14.  zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 14.6.2017.  

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Předložil členům zastupitelstva obce návrh programu 14. zasedání ZO Soběšovice a tento 

přečetl. 

1. Návrh programu jednání ZO 

2. Návrh zapisovatele ZO 

3. Návrh složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 
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4. Návrh ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO 

5. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání ZO 

6. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO 

7. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního 

8. Účetní závěrka Obce Soběšovice k 31. 12. 2016 

9. Závěrečný účet Obce Soběšovice za rok 2016 

10. Rozpočtové opatření č. 2/2017 

11. Střednědobý výhled rozpočtu na období 2018 - 2020 

12. OZV č. 1/2017 o regulaci hlučných činností a nočním klidu 

13. OZV č. 2/2017 o stanovení podmínek pro pořádání, průběh a ukončení  

      veřejnosti přístupných sportovních a kulturních podniků, včetně tanečních  

      zábav a diskoték a  jiných kulturních podniků v rozsahu nezbytném  

      k zajištění veřejného pořádku 

14. OZV č. 3/2017, kterou se zrušuje Obecně závazná vyhláška č. 2/2009  

      k upevnění veřejného pořádku na území obce Soběšovice 

      15. Žádost o odkup části pozemku p. č. 310/2 v k. ú. Horní Soběšovice 

16.   Diskuze a připomínky 

17. Návrh usnesení zastupitelstva obce 

 

Dotázal se, zda má k tomuto programu někdo nějakou připomínku ? 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 

Podal návrh na rozšíření programu, a to o bod s názvem „Dokončení záchytného parkoviště 

nad rekreačním střediskem CA Juhász“. Dále sdělil, že návrh byl rozdán všem členům 

zastupitelstva. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Nechal hlasovat o rozšíření programu o navrhovaný bod „Dokončení záchytného parkoviště 

nad rekreačním střediskem CA Juhász“. 

 

Hlasování o rozšíření programu: 
Pro :              3 
Proti:   1 
Zdržel se:  8 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
Dotazoval se na materiál, který mají členové zastupitelstva před sebou a domnívá se, že by 
měl být taktéž zařazen do programu. 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že se k tomuto materiálu dostanou posléze. Nechal hlasovat o navrženém 
programu 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
 

Hlasování o návrhu programu: 
Pro :             10 
Proti:   1 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
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Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e  program 14.  zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice, konané dne 14.6.2017.  

 
usn.č. 169/14ZO/2017 

___________________________________________________________________________ 
 

 

2. Návrh zapisovatele ZO 

 

zvukový záznam 00:06:38 

 
 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

zapisovatelku pro 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 14.6.2017  paní 

Petru Valoškovou. 

 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce navrhl zapisovatelku pro 14. zasedání zastupitelstva obce, a to p. Petru 

Valoškovou. Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné návrhy, připomínky, či 

námitky ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e   zapisovatelku pro 14. zasedání 

Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 14.6.2017  paní Petru Valoškovou. 

 

     usn. č. 170/14ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
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3. Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 
 

zvukový záznam 00:07:25 

 
 
Návrh usnesení : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e  

 

návrhovou komisi pro přípravu usnesení 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 

konaného dne 14.6.2017, a to ve složení :   …………………, ………………, ………………. 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce navrhl členy návrhové komise, a to ve složení p. Václav Zahraj, Ing. Tomáš 
Wunsch, p. Lucie Chovancová.   Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné 
návrhy, připomínky, či námitky ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o 
návrhu usnesení. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e  návrhovou komisi pro přípravu usnesení 14. 

zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 14.6.2017, a to ve složení :    
p. Zahraj Václav,  Ing. Wunsch Tomáš, p. Lucie Chovancová 

 

    usn. č. 171/14ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 

 
 

4. Ověřovatelé zápisu z 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
 

zvukový záznam 00:08:06 
 

Návrh usnesení : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
ověřovatele zápisu 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice  ve složení :  …………, 

………….. 
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Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce přednesl návrh ověřovatelů zápisu, a to ve složení : p. Ivo Dominík, p. Karel 
Mintěl. Dotázal se, zda má někdo k tomuto návrhu nějakou připomínku, námitku, či jiný 
návrh?  Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o předloženém návrhu. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e  ověřovatele zápisu 14. zasedání 
Zastupitelstva obce Soběšovice  ve složení :  p. Ivo Dominík, p. Karel Mintěl 

 
usn. č. 172/14ZO/2017 

___________________________________________________________________________ 
 
 

Námitky a připomínky k zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice 

 
zvukový  záznam 00:08:42 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že dne 5.6.2017 přišly námitky k zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 
obce Soběšovice od Ing. Františka Glety. Tyto námitky byly předány v písemné podobě všem 
členům zastupitelstva obce. Dále sdělil, že je zapotřebí, aby se k těmto námitkám vyjádřili 
ověřovatelé zápisu z minulého zasedání, a to byli p. Radek Siuda  a p. Iveta Pichová. 
Dále sdělil, že p. Pichová je omluvena, ale doručila na obecní úřad písemné vyjádření 
k zápisu z 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. Toto vyjádření přečetl :  
„Zápis z 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 15.3.2017 jsem přečetla, 
průběh jednání, hlasování a přijatá usnesení odpovídala průběhu jednání 13. zasedání 
zastupitelstva obce  a jeho správnost jsem stvrdila svým podpisem.“ Dne 13.6.2017. 
Dále vyzval dalšího ověřovatele zápisu p. Radka Siudu, aby podal zprávu o ověření zápisu. 
 
p. Radek Siuda, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že zápis rovněž přečetl a nenašel žádný rozpor. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Dotázal se, zda je zápis v pořádku. 
 
p. Radek Siuda, zastupitel obce 
Ano. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Po vyjádření ověřovatelů zápisu sdělil, že nyní by mělo zastupitelstvo obce k těmto námitkám 
a připomínkám zaujmout stanovisko. 
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Dotázal se, zda má k tomuto někdo nějaký návrh, či připomínku? 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
Dotazoval se, proč takovýto obsáhlý materiál dostali členové zastupitelstva až nyní, když tyto 
připomínky byly podány na obecní úřad dne 5.6.2017. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že materiál byl rozdán členům zastupitelstva v pondělí dne 12.6.2017 na 
pracovním jednání členů zastupitelstva.   
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
Domnívá se, že to je záměr. Tento materiál mohl být roznesen spolu s materiály do 
zastupitelstva obce. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že materiály už byly nachystány, z toho důvodu rozdávali tento materiál na 
pracovním jednání. 
Dotazoval se, zda má ještě někdo nějaký dotaz, námitku, či připomínku. Vzhledem k tomu, že 
tomu tak nebylo navrhl znění usnesení, a to: 
Zastupitelstvo obce Soběšovice    
b e r e   n a   v ě d o m í  
1. Připomínky Ing. Františka Glety k zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 
konaného dne 15.3.2017 
2. Vyjádření ověřovatelů zápisu z 15.3.2017, a to p. Radka Siudy a p. Ivety Pichové, kdy dle 
vyjádření ověřovatelů zápisu je v zápise správně zaznamenán průběh jednání, průběh 
hlasování a přijatá usnesení 
r o z h o d l o   
dle vyjádření ověřovatelů zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva  obce Soběšovice, že zápis 
z 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice splňuje veškeré náležitosti dle § 95 zákona č. 
128/2000 Sb. a dle § 14 odst. 2  Jednacího řádu Zastupitelstva obce Soběšovice a rovněž 
souhlasí průběh jednání s obsahem zápisu zastupitelstva obce. 
Nechal o tomto znění usnesení hlasovat. 
 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             10 
Proti:   1 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

 

Přijaté usnesení : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   b e r e   n a   v ě d o m í  
1. Připomínky Ing. Františka Glety k zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 
konaného dne 15.3.2017 
2. Vyjádření ověřovatelů zápisu z 15.3.2017, a to p. Radka Siudy a p. Ivety Pichové, kdy dle 
vyjádření ověřovatelů zápisu je v zápise správně zaznamenán průběh jednání, průběh 
hlasování a přijatá usnesení 
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r o z h o d l o  dle vyjádření ověřovatelů zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva  obce 
Soběšovice, že zápis z 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice splňuje veškeré náležitosti 
dle § 95 zákona č. 128/2000 Sb. a dle § 14 odst. 2  Jednacího řádu Zastupitelstva obce 
Soběšovice a rovněž souhlasí průběh jednání s obsahem zápisu zastupitelstva obce 

 

    usn. č. 173/14ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 

 
 

5. Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO 
 

zvukový záznam 00:14:53 

 
Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

informativní zprávu o úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 15. 3. 

2017 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto bodu sdělil, že z 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice nevyplynul žádný 
úkol. Dotazoval se, zda má někdo nějaký dotaz, návrh či připomínku. Vzhledem k tomu, že 
tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í  informativní zprávu o úkolech 

vyplývajících ze Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 15. 3. 2017 

 

             usn. č. 174/14ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
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6. Zpráva o činnosti  Rady obce Soběšovice za období od 22.3.2017  –    
    31.5.2017 

zvukový záznam 00: 15:36 

 
 

Na jednání v 17, 20 hod. se dostavila MUDr. Marcela Kerzlová 

 
 
Návrh usnesení : 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
 b e r e   n a   v ě d o m í  
 
 informativní zprávu o činnosti Rady obce Soběšovice v období od 22.3.2017  – 31.05.2017. 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Předal slovo místostarostovi obce p. Petru Voznicovi 
 
p. Petr Voznica, místostarosta obce 
Informoval členy ZO o činnosti rady obce od 22.3.2017  – 31.05.2017., kdy rada se sešla 
v tomto období 7x a přijala 89 usnesení. Dále sdělil, že tato usnesení jsou vyvěšena na 
webových stránkách obce Soběšovice. Z jednotlivých zasedání rady obce přečetl 
nejzásadnější body, kterými se rada obce v tomto období zabývala. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 
Poděkoval místostarostovi za přečtení zprávy a dotazoval se, zda má někdo nějaký dotaz, či 
připomínku ? 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
Dotazoval se na poslední jednání rady obce, a to na nezařazení žádosti pana Ing. Františka 
Glety na program jednání 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že důvodem pro nezařazení žádosti Ing. Františka Glety na program jednání 
14. zasedání ZO byl ten, že totožným obsahem této žádosti se již zastupitelstvo obce zabývalo 
na 13. zasedání ZO a v této věci i rozhodlo. 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce  
K tomuto sdělil, že nikdy není žádost naprosto totožná. Nevidí důvod, i kdyby byla žádost 
100% totožná, aby se nemohla projednat. Dále sdělil, že je pro něj zklamáním, že se občanům 
nevychází vstříc. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 
Přečetl k tomuto bodu rozhodnutí rady obce ze dne 31.5.2017. 
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Ing. Ivo Papala, zastupitel obce  
Upozornil na to, že ve Zpravodaji obce Soběšovice, kde je uveden program dnešního jednání 
zastupitelstva, je žádost Ing. Františka Glety zařazena na program jednání. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že v záhlaví je napsáno, že je to předpokládaný návrh programu, který ještě 
nebyl schválen radou obce. Přečetl přesné znění ze Zpravodaje obce Soběšovice. 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce  
Dotazoval se, jak rada rozhodla ve věci žádosti Ing. Kovalčíka na odkup obecního pozemku. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 
Přečetl znění usnesení rady obce k žádosti Ing. Kovalčíka na odkup obecního pozemku. 
 
Ing. František Gleta, občan obce 

- Nehovoří na mikrofon  - 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Vyzval Ing. Gletu, aby hovořil na mikrofon s tím, že ho jde i v sále velice špatně slyšet. 
 
Ing. František Gleta, občan obce 

- Nehovoří na mikrofon -. Hovoří o problému přerušení dodávky pitné vody. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Znovu odpověděl, že obsah žádosti Ing. Glety se již projednávala na 13. zasedání ZO a nové 
skutečnosti nenastaly 
 
Ing. František Gleta, občan obce 

- Nehovoří na mikrofon -. Hovořil o tom, že se sami občané zasloužili o to, že dnes 
jsou ze strany SmVaku informováni vhozeným upozorněním do poštovní schránky, že 
bude přerušena dodávka pitné vody.  

 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že je rád, že se jejich služby zlepšují. Dále sdělil, že pokud má telefonní čísla 
na občany z dané lokality při přerušení dodávky pitné vody, tak je informuje telefonicky. 
 
Ing. František Gleta, občan obce 

- Nehovoří na mikrofon -. 
 
MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 
K tomuto sdělila, že má návrh, kdy občané, kteří mají zájem být takto informováni, by vám 
mohli poskytnout své telefonní číslo. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že je to především povinnost toho provozovatele. 
 
Ing. František Gleta, občan obce 

- Nehovoří na mikrofon -.  Hovoří o připomínkách k zápisu z 13. zasedání 
zastupitelstva. Sdělil, že ve svých připomínkách k zápisu má rovněž nějaké dotazy a 
čeká na ně odpověď. 

 
 



11 
Z Á P I S 

 z 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.6.2017 

Ing. Papalová, občan obce 
Dotazovala se na změnu nájemce u nebytových prostor na adrese Soběšovice 45, kdy došlo i 
na snížení nájmu. Jaké byly důvody změny nájmu. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že se jedná o pronájem nebytových prostor v požární zbrojnici, kdy tam jsou 
2 nájemní prostory. Kancelář a mandlování prádla. Vzhledem k tomu, že nájemce kanceláře 
ukončil nájemní vztah a provozovatelé mandlování prádla měli zájem o rozšíření prostor, 
došlo k této změně. Co se týká snížení nájmu, tak tento jim byl snížen pouze do konce roku 
jako pomoc při rozjezdu podnikání.  
 
Ing. František Gleta, občan obce Soběšovice 

- Nehovoří na mikrofon -. 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 

- Nehovoří na mikrofon -  
 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Dotazoval se, zda má někdo nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem k tomu, že Tomu 
tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  1          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice     b e r e   n a   v ě d o m í    informativní zprávu o činnosti 
Rady obce Soběšovice v období od 22.3.2017  – 31.05.2017. 

 

 usn. č. 175/14ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 

 
 

7. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního 
 

zvukový záznam 00:56:53 

 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze  

    dne 23.2.2017    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze    

    dne 8.3.2017 
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Z Á P I S 

 z 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.6.2017 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Předal slovo předsedovi Kontrolního výboru p. Radku Siudovi a vyzval ho, aby přečetl zápis 

z Kontrolního výboru. 

 

p. Radek Siuda, předseda Kontrolního výboru 

Přečetl zprávu z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice, které se konalo 

dne 25.5.2017. Kontrolní výbor provedl kontrolní činnost stavu pokladních operací a stavu 

pokladny  v ZŠ a MŠ Soběšovice ze dne 24.5.2017 a OÚ Soběšovice ze dne 24.5.2017 – obě 

bez závad, dále provedl kontrolu plnění usnesení z jednání zastupitelstva obce č. 13 a 

z jednání rady obce č. 54 – 60. Dále sdělil, že Kontrolní výbor neshledal žádný rozpor 

v evidenci trvajících úkolů. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Poděkoval předsedovi Kontrolního výboru a vyzval předsedu Finančního výboru 

zastupitelstva obce Soběšovice Ing. Tomáše Wunsche, aby taktéž přečetl zprávu z jednání 

Finančního výboru. 

 

Ing. Tomáš Wunsch, předseda Finančního výboru  

Přečetl zprávu z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice, které se konalo 

dne 24.5.2017. Finanční výbor se na svém jednání zabýval a byl seznámen s: 

plněním rozpočtu za období  leden – duben 2017,  rozpočtovým opatřením č.2/2017, 

střednědobým výhledem rozpočtu obce, závěrečným účtem obce Soběšovice za rok 2016 a 

účetní závěrkou obce za rok 2016. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Poděkoval předsedovi Finančního výboru za přečtení zprávy z jednání a dotazoval se, zda 

jsou k tomuto bodu programu nějaké dotazy, návrhy či připomínky? Vzhledem k tomu, že 

tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

  
 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   b e r e   n a   v ě d o m í  

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 23.2.2017    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 8.3.2017 

 
usn. č. 176/14ZO/2017 

___________________________________________________________________________ 
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Z Á P I S 

 z 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.6.2017 

 

8. Účetní závěrka obce Soběšovice k 31.12. 2016 
 

zvukový záznam 1:04:00 

 
Návrh usnesení : 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

 

účetní závěrku obce Soběšovice zpracovanou k 31.12.2016 za účetní období od 1.1.2016 do 

31.12.2016. 

 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Seznámil členy zastupitelstva s předkládaným materiálem. Dotazoval se, zda má k tomuto 
bodu někdo nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo 
nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  2 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e   účetní závěrku obce Soběšovice zpracovanou 

k 31.12.2016 za účetní období od 1.1.2016 do 31.12.2016. 

 

     usn. č. 177/14ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
 
 

9. Závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2016 
 

zvukový záznam 1:05:00 

 
 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

 

závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2016 a souhlasí s celoročním hospodařením obce za 

rok 2016 „bez výhrad“. 
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 z 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.6.2017 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Seznámil členy zastupitelstva s předkládaným materiálem. Dotazoval se, zda má k tomuto 
bodu někdo nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo 
nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  2 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e  závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2016 

a souhlasí s celoročním hospodařením obce za rok 2016 „bez výhrad“. 

 

   usn. č. 178/14ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
 
 

10. Rozpočtové opatření č. 2/2017 
 

zvukový záznam 1:06:00 

 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

rozpočtové opatření č. 2/2017 

 

v příjmech zvýšení o                 202 000,00 Kč 

ve výdajích zvýšení o                516 000,00 Kč 

ve financování zvýšení o           314 000,00 Kč 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Požádal předsedu Finančního výboru o seznámení s předkládaným materiálem. 
 
Ing. Tomáš Wunsch, zastupitel obce, předseda FV 
Seznámil členy zastupitelstva s předkládaným materiálem, a to v příjmech zvýšení o 202 tis. 
Kč, ve výdajích o 516 tis. Kč, ve financování zvýšení o 314. tis.Kč. Seznámil členy 
zastupitelstva s jednotlivými položkami v příjmech a výdajích. 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Doplnil o informace ve výdajových položkách týkajících se veřejného osvětlení. 
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 z 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.6.2017 

Ing. Tomáš Wunsch, zastupitel obce, předseda FV 
Přečetl návrh na usnesení. 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             10 
Proti:   0 
Zdržel se:  3 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e  rozpočtové opatření č. 2/2017 

v příjmech zvýšení o                 202 000,00 Kč 

ve výdajích zvýšení o                516 000,00 Kč 

ve financování zvýšení o           314 000,00 Kč 

 

     usn. č. 179/14ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 

 
 

11. Střednědobý výhled rozpočtu na období 2018-2020 
 

zvukový záznam 1:12:00 

 
 

Návrh usnesení : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

 

střednědobý výhled rozpočtu obce Soběšovice na rok 2018 – 2020. 

 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Seznámil členy zastupitelstva s předkládaným materiálem.  
 
MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 
Dotazovala se na dotace ve vztahu k plánovaným investičním akcím, zda je potvrzeno,  že 
tyto dotace obdržíme. 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že dotace nejsou schválené. Dále vysvětlil, že v tomto výhledu, pokud 
plánují investiční akce, musí být zároveň uvedeno jeho krytí. Je to předpoklad, že by se tyto 
akce měly krýt i  nějakou částí z dotace. 
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 z 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.6.2017 

Rudolf Foukal, zastupitel obce 
Dotazoval se na kanalizaci a jejím objemu. 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že jde o dopojení zadní části obce – za školou směrem k Domaslavicím. 
Jmenovitě vyjmenoval oblasti, ve kterých se kanalizace plánuje. 
 
Rudolf Foukal, zastupitel obce 
Dotazoval se na  25 mil. Kč uvedenou na akci cyklostezky a co je v částce zahrnuto. 
  
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že je to rozpočtovaná část pouze za trasu vedoucí přes naší obec. 
 
Rudolf Foukal, zastupitel obce 
Vznesl připomínku k ceně 8 mil Kč za plánovou investiční akci s názvem „Centrum obce“. 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, co vše se bude v centru obce dle projektu předělávat. Dále sdělil, že se jedná 
o předpokládanou cenu dle projektu. Vysoutěžená cena může být nižší. To se týká všech 
investičních akcí. 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Dotazoval se, zda má někdo ještě nějaký dotaz, návrh, či připomínku. Vzhledem k tomu, že 
tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  2 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e   střednědobý výhled rozpočtu obce 

Soběšovice na rok 2018 – 2020. 

 

     usn. č. 180/14ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
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Z Á P I S 

 z 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.6.2017 

 

12. Obecně závazná vyhláška č. 1/2017 o regulaci hlučných  

      činností a nočním klidu 
 

zvukový záznam 1:20:00 

 
 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

v y d á v á  

 

Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2017 obce Soběšovice o regulaci hlučných činností a nočním 

klidu. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Seznámil členy zastupitelstva s předloženou OZV č. 1/2017 obce Soběšovice. Dále sdělil, že 
zastupitelé dostali dnes  na stůl aktualizované znění z dozoru Ministerstva vnitra, které 
Obecní řad obdržel v průběhu pondělka. Opravoval se text v čl. 3 o stanování a kempování, 
který se dozorujícím orgánům nelíbil.  
Přečetl změnu v OZV. Dále hovořil o době nočního klidu dle zákona, a to je od 22,00-6,00 
hod., kdy pouze výjimkou je hudební festival Coal Open Air,  letos ve dnech 14.-15.7.2017, 
kdy doba nočního klidu je navržena od 2,00-6,00 hod. 
Další výjimka je navržena silvestrovská noc z 31.12. na 1.1., rovněž doba nočního klidu 
zkrácena od 2,00 – 6,00 hod. 
 
p. Karel Mintěl, zastupitel obce 
Dotazoval se na vodní skútry, dále se dotazoval na povolený sjezd skútrů do vody. 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že oficiální sjezd, dle informací z Povodí Odry, zde není žádný. Jediné místo, 
přes které sjíždějí je přes soukromý pozemek na Majáku, k čemuž musí dát souhlas majitel 
pozemku. 
 

- Probíhá debata na toto téma 
 
p. Karel Mintěl, zastupitel obce 
Dále se dotazoval na výsledek jednání s Povodím Odry ohledně jízdy skútrů po přehradě. 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že momentálně není žádný výsledek z jednání s Povodím Odry. Dále hovořil 
o novém platném zákoně. Informoval přítomné, že obec podala návrh na vymezení plavební 
dráhy pro skútry uprostřed přehrady, tento návrh ale neprošel. Dále pak podala obec návrh na 
zákaz jízdy skútrů v období červenec- srpen, tento návrh taktéž neprošel. Naopak byla 
vymezena plavební dráha pro plavce, což je pro Povodí Odry technicky náročné toto území 
vybojkovat. Proti tomuto rozhodnutí se Povodí Odry odvolalo a řízení ještě není ukončeno. 
 

- Probíhá debata na toto téma 
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Z Á P I S 

 z 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.6.2017 

MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce  
Vznesla připomínku k zákazu sekání trávy o nedělích a ve dnech státních svátků, kdy chataři 
tuto OZV nedodržují. Navrhla tuto OZV, nebo její část vyvěsit na vývěsce v chatových 
oblastech. 
Dále hovořila o rychlé jízdě v obci, kdy po instalaci měřiče rychlosti, to částečně řidiče 
zpomalilo, ale řidiči jedoucí v opačném směru jezdí stále rychle. 
 
p. Václav Zahraj  
K tomuto sdělil, že bohužel ani občané bydlící v obci tyto pravidla nedodržují. 
 
p. Sysala, chatař 
Sdělil, že u na pláži u bývalého Biocelu Paskov je cedulka s povolením – koupání a pobíhání 
psů bez vodítek. 
Dále poděkoval za nové veřejné osvětlení. Dále pak hovořil o parkování aut v úzkých ulicích.  
Dotazoval se na cyklistickou stezku, aby byla vedena tam, kde cyklisté nebudou ohrožovat 
lidi, jelikož jezdí příliš rychle. 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K  parkování na cestě sdělil, že se tato situace řeší nepřetržitě s Policií ČR, která je k tomu 
kompetentní. Dále sdělil, že tato oblast je obytná zóna, kde parkování mimo vyhrazená 
parkoviště je zakázáno. 
K cyklostezkám uvedl, že je ve fázi zpracování projektové dokumentace.  
 
Rudolf Foukal, zastupitel obce 
Hovořil o volně pobíhajících psech po pláži bez náhubku 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že kompetentní k řešení je Policie ČR.  
 
MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 
Hovořila o označených zónách pro psy, kdy značky jsou pouze po CK Juhasz a nejsou až u 
Majáku. Dále hovořila, že je rovněž vhodné vymezit místo, kde je volný pohyb psů povolen. 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že budou v označení zón pokračovat. 

 

p.Tomáš Kovalčík, občan obce 
Hovořil o vodních skútrech.  
Podal podnět k tomuto tématu, a to : Navrhuje vyvolat jednání s majiteli a pronajímateli 
objektů Majáku. Na tomto jednání se domluvit, aby poučili tyto „skútristů“, co je povoleno a 
co již povoleno není a v případě, že tyto pravidla dodržovat nebudou, příště je již přes jejich 
pozemek se skútrem nevpustit.  Domnívá se, že by byl problém těchto neukázněných řidičů 
vodních skútrů vyřešen. 
 

Lucie Chovancová, zastupitelka obce 
K tomuto sdělila, že již se tento problém řešil loni, kdy vstup do vody byl zakázán asi 3 
„skútristům“.  
 

- Probíhá debata na toto téma 
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 z 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 14.6.2017 

Ing. Miroslav Peřina, občan obce 
Domnívá se, že je dobře, aby si občané v této věci pomohli sami a nespoléhali jen na Policii 
ČR. Dále vznesl připomínku o malé informovanosti občanů. 
 

- Probíhá debata na téma informovanosti občanů 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Dotazoval se, zda má někdo ještě nějaký dotaz, návrh či připomínku ? Vzhledem k tomu, že 
tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   v y d á v á  Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2017 obce 

Soběšovice o regulaci hlučných činností a nočním klidu. 

 

    usn. č. 181/14ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 

 
 

13. Obecně závazná vyhláška č. 2/2017 o stanovení podmínek pro pořádání,  

      průběh a ukončení veřejnosti přístupných sportovních a kulturních  

      podniků, včetně tanečních zábav a diskoték a jiných kulturních podniků  

      v rozsahu nezbytném k zajištění veřejného pořádku 
 

zvukový záznam 1:52:00 

 
 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

v y d á v á  

 

Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2017 obce Soběšovice  o stanovení podmínek pro pořádání, 

průběh a ukončení veřejnosti přístupných sportovních a kulturních podniků, včetně tanečních 

zábav a diskoték a jiných kulturních podniků v rozsahu nezbytném k zajištění veřejného 

pořádku 
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Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Seznámil přítomné s OZV č. 2/2017 obce Soběšovice. 
Dotazoval se, zda má k tomuto někdo nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem k tomu, 
že tomu tak nebylo nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  v y d á v á Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2017 obce 

Soběšovice  o stanovení podmínek pro pořádání, průběh a ukončení veřejnosti přístupných 

sportovních a kulturních podniků, včetně tanečních zábav a diskoték a jiných kulturních 

podniků v rozsahu nezbytném k zajištění veřejného pořádku 

 

    usn. č. 182/14ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 

 
 

14. Obecně závazná vyhláška č. 3/2017, kterou se zrušuje Obecně závazná 

vyhláška č. 2/2009 k upevnění veřejného pořádku na území obce Soběšovice 
 

zvukový záznam 1:55 

 
 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

v y d á v á  

 

Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2017 obce Soběšovice, kterous e zrušuje Obecně závazná 

vyhláška č. 2/2009 k upevnění veřejného pořádku na území obce Soběšovice. 

 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Seznámil přítomné s OZV č. 3/2017 obce Soběšovice. 
Dotazoval se, zda má k tomuto někdo nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem k tomu, 
že tomu tak nebylo nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
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Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   v y d á v á  Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2017 obce 

Soběšovice, kterou se zrušuje Obecně závazná vyhláška č. 2/2009 k upevnění veřejného 

pořádku na území obce Soběšovice. 

   

   usn. č. 183/14ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 

 
 

15.  Žádost o odkup části pozemku parc. č. 310/2 v k.ú. Horní Soběšovice 
 

zvukový záznam 1:56:00 

 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

n e s c h v a l u j e  

 

prodej části pozemku parc. č. 310/2 v k.ú. Horní Soběšovice. 

 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Stručně uvedl předkládanou žádost a otevřel k tomuto bodu diskusi. 

 

MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 
Dotazovala se  na možnost odkoupení pozemků v dražbě, a to parc. č. 310/9  , 310/10, které 
zastupitelstvo v minulosti projednávalo. Dražba byla ale zrušena. Navrhuje projednat s p. 
Kovalčíkem odkup těchto pozemků, aby vzniklo smysluplné území pro obec, kde by obec 
mohla realizovat své záměry. 

 

Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že co se týká dražby, tak v den dražby nám bylo oznámeno, že se dražba 
nekoná. Dále doplnil o informaci, že předkupní právo na tyto pozemky měl p. Kovalčík. 

 

MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 
K tomuto sdělila, že pozemek 310/2 přímo souvisí s pozemky par.c č. 310/9 a parc. č. 310/10 
a nákupem těchto pozemků by vzniklo souvislé území. 
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Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že se musí k tomu vyjádřit p. Kovalčík 

 

p. Tomáš Kovalčík, občan obce 
K dražbě sdělil, že mu tyto pozemky patří již od roku 2004, kdy měl na tyto pozemky 
předkupní právo, které nyní uplatnil. Nyní pouze žádá o zarovnání výklenku, který tam 
vznikl. Popsal stávající situaci s pozemky. 

 

MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 
Uvedla, že by ráda vyvolal jednání ohledně koupi těch daných pozemků. 

 

Ing. Tomáš Wunsch, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že jsou to pozemky p. Kovalčíka a na jednání musí být dvě strany. Osobně se 
domnívá, že p. Kovalčík nebude chtít tyto pozemky prodat. 
 

p. Tomáš Kovalčík, občan obce 
K tomuto sdělil, že nemá zájem tyto pozemky prodat. Pouze má zájem koupi pozemku parc. 
č. 310/2 zarovnat stávající výklenek. Navrhuje, aby se zastupitelé přišli podívat, jak to tam 
vypadá, stav pozemku parc. č. 310/2 není dobrý. 

 
- Probíhá debata ohledně údržby obecního pozemku parc. č. 310/2 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že dnes ještě zastupitelé neví, co v rámci cyklostezky budeme na tomto 
pozemku potřebovat. Domnívá se, že v současné době je debata o prodeji tohoto pozemku 
bezpředmětná. 

 

Ivo Dominík, zastupitel obce 
Domnívá se, že v současné době opravdu zastupitelé nejsou schopni bez toho, aniž by se tam 
šli podívat, o prodeji rozhodnout. Domnívá se, že by se projednávání tohoto bodu mělo nechat 
na podzim.  

 

Radek Uher, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že opravdu dnes není jasné, jak bude potřeba využít pozemku při stavbě 
cyklostezky. 
 

Ing. Karel Obluk, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že je potřeba nejprve zjistit, kolik by stálo převedení pozemku na jiný účel, 
než na jaký byl převzat. Tzn. připravit varianty, za kterých by prodej byl možný. 

 

Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Dotazoval se, zda má někdo nějaký další dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem k tomu, že 
tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             10 
Proti:   0 
Zdržel se:  3 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
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Ing. Tomáš Wunsch, zastupitel obce 
Vznesl připomínku, že byl zde návrh od Ing. Obluka, aby se připravilo  na další zasedání 
varianty řešení. 

 

Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že se dotazoval zda má někdo nějaký návrh. Příspěvek Ing. Obluka nezněl 
jako návrh. Dotazoval Ing. Obluka, zda to byl návrh na usnesení? 

 

Ing. Karel Obluk, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že to byla pouze připomínka. 
 

Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    n e s c h v a l u j e   prodej části pozemku parc. č. 310/2 

v k.ú. Horní Soběšovice. 

 

   usn. č. 184/14ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
 

 

Z jednání odešel Ing. Karel Obluk v 19,20 hod. 

 

Počet přítomných členů : 11         

 

 
 

16. Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů          
 

zvukový záznam 2:15:00 

 
 
Návrh usnesení : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice. 
 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Radek Uher, zastupitel obce 
Hovořil o vpuštění skútrů na vodu, kdy sdělil, že provozovatel p. Hrabec tyto „skútristy“ přes 
jeho pozemek nepouští, pouští je pouze druhý majitel vedlejšího pozemku. 
 
Lucie Chovancová, zastupitelka obce 
K tomuto sdělila, že je nepouští p. Bittner jako provozovatel Červeného Majáku, ale pouští je 
majitel p. Pácl. 
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- Probíhá debata na toto téma. 
 
p. Tomáš Kovalčík, občan obce 
Informoval přítomné o situaci se skútry a vjezdů skútrů do vody. Informoval přítomné o 
dalším sjezdu do vody, a to kolem p. Kapsii  
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Dotazoval se p. Kovalčíka, zda-li je nějaké časové období, kdy „skútraři“ najíždí do vody 
 
p. Tomáš Kovalčík, občan obce 
K tomuto sdělil, že přes sobotu a neděli, časově je to nepravidelné. Přes týden výjimečně a 
spíše ve večerních hodinách. Dále sdělil, že největší nápor je v neděli od rána. 
 
p. Bártek, občan obce 
K tomuto sdělil, že se domnívá, že na tyto skútry musí být kapitánské zkoušky. K tomu je 
Policie ČR, aby je kontrolovali. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že tady kontrolovat jezdí. 
 
p. Bártek, občan obce 
Dotazoval se na karavany u „Rybárny“. Zda se jedná pouze o krátkodobou záležitost, anebo 
tam budou stát dlouho. 
 

- Probíhá debata na toto téma s tím, že tyto karavany jsou nevhodné, nedá se tam projít 
a nevypadá to hezky. 

 
Rudolf Foukal, zastupitel obce  
Dotazoval se, kdo ty karavany tam navozil 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že je tam navozil provozovatel kempu p. Zdeněk Hrabec. 
 
Rudolf Foukal, zastupitel obce  
Vzhledem k tomu, že kemp je obecní je nejmenší problém, aby to pan Hrabec odvezl. 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
Hovořil o dokončení parkoviště nad CK Juhász. K tomuto sdělil, že ho mrzí, že tento bod 
nebyl přijat na program jednání dnešního zasedání zastupitelstva. Nechal kolovat fotografie 
současného stavu parkoviště – červen 2017 a fotografie stavu z června 2016. Dále sdělil, že 
současný stav začíná být velice nebezpečný, kdy na stav parkoviště upozorňujeme na každém 
zasedání zastupitelstva. Za rok vedení obce proto neudělalo zřejmě vůbec nic. Dále sdělil, že 
ho mrzí, že se zastupitelé brání přijmout tento bod na program jednání, aby se zjistilo, kde se 
stala chyba, zda v projektu, nebo projekt nebyl dodržen…. atd. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že v rámci smlouvy za toto odpovídá firma, která dílo zhotovila. Reklamační 
řízení je otevřeno, řeší se to s firmou, s projektantem. Nyní se to řeší se zhotovitelem, který 
k tomuto musí zaujmout nějaké stanovisko. Dále hovořil o průběhu stavby, kdy probíhala za 
účasti stavebního dozoru a dozoru pověřeného zástupce z ministerstva financí, který se 
zúčastňoval z velké části kontrolních dnů. Zdůraznil, že obec to intenzivně řeší a ubezpečil 
přítomné, že jim to opravdu není jedno. Musí ovšem postupovat dle smluvního vztahu. 
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Rudolf  Foukal, zastupitel obce  
Domnívá se, že by se měla řešit celá záležitost s projektantem a ne se zhotovitelem. Vznesl 
připomínky nad vypracovaným projektem. Dotazoval se, v kterém roce byl projekt 
zrealizován. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že neví v kterém roce byl projekt zrealizován. Tuto informaci zjistí a bude ho 
o tom informovat. 
 

- Probíhá debata ohledně projektu a roce realizace. 
 
Ing. Miroslav Peřina, občan obce 
K tomuto sdělil, že již hovořil se starostou a sdělil mu své pochybnosti o projektu. Dále sdělil, 
že se již dříve neustále dotazoval, zda to viděli občané, zda to bylo k posouzení u stavební 
komise. Dále sdělil, že obec si měla nechat vypracovat posouzení od nezávislé firmy. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Znovu zopakoval, že celý stav se neustále řeší a řeší se to s tím, který tuto stavbu provedl, 
jelikož je tam samozřejmě nějaká záruka. 
 
Ing. Miroslav Peřina, občan obce 
Vznesl připomínku, že jako občan o tom, že se to řeší, neví. Opět zdůraznil, že obec 
nedostatečně informuje občany. Dotazoval se starosty obce, zda byl dodržen projekt. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že projekt byl dodržen. 
 
Ing. Miroslav Peřina, občan obce 
Dále se dotazoval, zda-li jsou použity rohože. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že ano, rohože byly použity a má je i na fotodokumentaci. Dále má rovněž 
prohlášení firmy, že rohože byly použity. 
 
Ing. Miroslav Peřina, občan obce 
Znovu se dotazoval, zda byly použity rohože. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Znovu zopakoval, že rohože byly použity přesně takové, jaké jsou uvedeny v projektu. 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že je to nutno poznamenat do zápisu. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že v zápise to bude zaznamenáno. 
 

Ing. Marcela Papalová, občanka obce 
K tomuto sdělila, že je jí velice líto, že se starosta zříká své zodpovědnosti. Dále sdělila, že 
když byl tady projekt předložen, Ing. Peřina řekl, že takto parkoviště nebude držet a stavba 
nebude proveditelná.Vedení obce tvrdilo, že na to má mechanizaci, že na to máte prostředky a 
že je možné tuto stavbu provést. Domnívá se, že projekt byl od začátku špatný a na to vedení 
obce tady upozorňovali a vedení obce přesto stavbu zrealizovalo. 
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Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že na projekt byl odborník. Firma realizovala dílo pečlivě, vše se 
zaznamenávalo – jsou stavební dokumentace. Stavba byla rovněž hlídána ze strany 
ministerstva financí. Vše je doložitelné. 
Dále sdělil, že se nezříká své zodpovědnosti, ale z toho důvodu byl vybrán stavební dozor, 
odborník, který na stavbu dohlížel. Z toho důvodu mělo i ministerstvo financí svůj dozor, aby 
na stavbu dohlíželo. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že takový stav je tam již rok a překvapuje ho, že se s tím nic nedělá. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Upřesnil, že to spadlo letos na jaře, nikoliv loni. 
 

Rudolf  Foukal, zastupitel obce  
K tomuto sdělil, že stejným způsobem je proveden Městský fotbalový stadion v Karviné, taky 
jsou tam takové svahy a navrhuje, aby se informovali, jakým způsobem, je to provedeno. 
 

- Probíhá debata ohledně opravy, jakým způsobem to bude nutné opravit 

 

Ing. Miroslav Peřina, občan obce 
Dotazoval se, kdo za obecní úřad tam dělal stavební dozor 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že za obec tam byl Ing. Boris Guziur, jako stavební dozor, další dozor byl 
z ministerstva financí, který kontroloval stavební činnost, nikoli finance. 

 

MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 
Navrhuje, aby se koupil nový měřič rychlosti a umístil se směrem dolů u p. Křístka 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že se musí zjisti, zda-li je to vhodné místo na umístění. Nejsou na to všechny 
sloupy vhodné. Dále sdělil, že se musí taky řešit pozemky. K tomuto sdělil, že tyto záležitosti 
prověří. 

 

MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 
Dotazovala se, jak je využívána nová zakoupená sekačka. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že se kosí postupně, vyjmenoval jaká místa se postupně kosí. Sekačka je 
využívána hodně. 
Dále sdělil, že místostarosta obce to vyzkoušel a s našimi pracovníky kosil novou sekačkou. 

 

Petr Voznica, místostarosta obce 
K tomuto sdělil, že sekačka má velký záběr a seká se s ní dobře. Dále hovořil o údržbě 
pozemků v obci. 

 

MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 
Upozornila na alergiky, kdy první kosení trávy, pokud se stihne než vykvete, pomůže řadě 
alergikům po celou pylovou sezónu. 
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- Probíhá debata ohledně kosení trávy 
 

MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 
Dále upozornila na vyvěšené cedule upozorňující na Informační centrum. Domnívá se, že 
pokud obec Informační centrum nebude zřizovat, mělo by je sundat. 
Dále vznesla připomínku k roznášce Zpravodaje obce, neustále jí chodí pozdě. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Informoval přítomné o roznášce zpravodaje. Dále informoval o problémech, které s roznáškou 
nejen zpravodaje, ale i pošty vznikly v minulých měsících. 

 

MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 
Dotazovala se na vánoční výzdobu, zda se bude nějak řešit. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že opravdu vánoční výzdoba se ještě neřešila. 

 

Ing. Miroslav Peřina, občan obce 

- Nehovoří na mikrofon 

 

Rudolf Foukal, zastupitel obce 
Dotazoval se na projektovou dokumentaci Centra obce a zda zůstala stejná, beze změn. 

 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že ano projekt zůstal stejný tak, jak byl schválen zastupitelstvem 
 

Rudolf Foukal, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že domluvil Ing. Šiřinu, odborníka, který po prostudování projektu předal na 
obec nějaké připomínky. Mrzí ho, že se ani jedna jeho připomínka nevzala v potaz.  

 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že takovýto projekt schválilo zastupitelstvo a schvalovalo tento projekt bod 
po bodu. 
 

- Probíhá debata na toto téma 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
Vznesl námitky k tomu, jak se v minulosti hlasovalo o projektu Centra Soběšovic. 
 

 
Z jednání odešel Ing. Ivo Papala ve 20,05 hod. 

 
Počet přítomných členů : 10          

 

Tomáš Kovalčík, občan obce 
Poděkoval zastupitelům, že byť se jeho bod neschválil, že se jeho žádosti zastupitelé věnovali. 
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16. Návrh usnesení zastupitelstva obce 
 

Zvukový záznam  3:00:00 
 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Vyzval členy návrhové komise, aby přečetli přijatá usnesení zastupitelstva obce.  

 

p. Lucie Chovancová, zastupitelka obce 
Přečetl přijatá usnesení na 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 

Starosta obce byl upozorněn, že nebylo hlasováno o bodu č. 15. Dotazy a připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Nechal hlasovat o návrhu usnesení k bodu č. 15. Dotazy a připomínky. Přečetl návrh usnesení 
k bodu č. 15. 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   b e r e   n a   v ě d o m í  

dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice. 
 
 

Hlasování o návrhu usnesení k bodu č. 15 : 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   b e r e   n a   v ě d o m í   dotazy a připomínky občanů obce 

Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 
       usn. č. 185/14ZO/2017 

___________________________________________________________________________ 
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p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Nyní se vrátil k přečteným přijatým usnesením a dotazoval se, zda má někdo nějaké námitky, 
či připomínky k přijatým usnesením ? Členové Zastupitelstva obce Soběšovice nevznesli 
žádné připomínky, ani námitky k přijatým usnesením obce.  

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Vzhledem k tomu, že nikdo neměl námitky ani připomínky k přijatým usnesení a vzhledem 
k tomu, že byl vyčerpán celý program 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice a nejsou 
již žádné další dotazy, návrhy či připomínky, ukončil 14. zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice  ve  20.15 hod.  
___________________________________________________________________________ 

 
Zapsala : Petra Valošková 

 

 

Ověřili správnost zápisu ověřovatelé 

14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice: 

 

 

 

Ivo Dominík 
zastupitel obce         

 

 

 

Karel Mintěl 
zastupitel obce 

 

 

 

Předseda návrhové komise: 

Lucie Chovancová 
zastupitelka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Petr  V o z n i c a         Tomáš   D á m e k 
místostarosta obce               starosta obce 
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U S N E S E N Í 
14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 

konaného dne 14.6.2017  v prostorách  

Obecního úřadu v Soběšovicích 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
___________________________________________________________________________ 

 

Č. jednací : Sob 139/2017 
 

V Soběšovicích  dne  14.6.2017 

Zpracoval :   Valošková Petra 

http://sobesovice.cz/cz
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Přehled přijatých usnesení 
14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 14.6.2017 

________________________________________________________________ 
 

169/14ZO/2017 – Schválení programu 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 

 

170/14ZO/2017 – Návrh zapisovatele ZO 

 

171/14ZO/2017 – Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 

 

172/14ZO/2017 – Ověřovatelé zápisu z 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 

 

173/14ZO/2017 - Námitky a připomínky k zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva obce   
                             Soběšovice 

 

174/14ZO/2017 – Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO 

 

175/14ZO/2017 – Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 22.3.2017 –  
                              31.5.2017    

 

176/14ZO/2017 – Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního 

 

177/14ZO/2017 – Účetní závěrka obce Soběšovice k 31.12. 2016 

 

178/14/ZO/2017 - Závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2016 

 

179/14/ZO/2017 - Rozpočtové opatření č. 2/2017  

 

180/14/ZO/2017 - Střednědobý výhled rozpočtu na období 2018-2020 

 

181/14/ZO/2017 - Obecně závazná vyhláška č. 1/2017 o regulaci hlučných činností a  

                              nočním klidu 

 

182/14/ZO/2017 - Obecně závazná vyhláška č. 2/2017 o stanovení podmínek pro  

                               pořádání, průběh a ukončení veřejnosti přístupných sportovních a  

                               kulturních podniků, včetně tanečních zábav a diskoték a jiných  

                               kulturních podniků v rozsahu nezbytném k zajištění veřejného  

                               pořádku 

 

183/14/ZO/2017 - Obecně závazná vyhláška č. 3/2017, kterou se zrušuje Obecně závazná  

                               vyhláška č. 2/2009 k upevnění veřejného pořádku na území obce  

                               Soběšovice 

 

184/14/ZO/2017 - Žádost o odkup části pozemku parc. č. 310/2 v k.ú. Horní Soběšovice 

 

185/14/ZO/2017 - Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů           
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U S N E S E N Í   
14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 14.6.2017 

___________________________________________________________________________ 
 

 

169/14ZO/2017 – Schválení programu 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_____ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

program 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 

14.6.2017. 

___________________________________________________________________________ 

 

 

170/14ZO/2017 – Návrh zapisovatele ZO________________________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

zapisovatelku pro 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného 

dne 14.6.2017  paní Petru Valoškovou. 

___________________________________________________________________________ 
 

 

171/14ZO/2017 – Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e  

 

návrhovou komisi pro přípravu usnesení 14. zasedání Zastupitelstva obce 

Soběšovice, konaného dne 14.6.2017, a to ve složení :    
p. Zahraj Václav 
p. Ing. Wunsch Tomáš 
p. Lucie Chovancová 

___________________________________________________________________________ 

 

 

172/14ZO/2017 – Ověřovatelé zápisu z 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_____ 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
ověřovatele zápisu 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice   
ve složení :  p. Ivo Dominik, p. Karel Mintěl 

___________________________________________________________________________ 
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173/14ZO/2017 - Námitky a připomínky k zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva obce   
                             Soběšovice___________________________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í 

 

1. Připomínky Ing. Františka Glety k zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva obce 

Soběšovice, konaného dne 15.3.2017 

2. Vyjádření ověřovatelů zápisu z 15.3.2017, a to p. Radka Siudy a p. Ivety 

Pichové, kdy dle vyjádření ověřovatelů zápisu je v zápise správně 

zaznamenán průběh jednání, průběh hlasování a přijatá usnesení 

 

r o z h o d l o 

 

dle vyjádření ověřovatelů zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva  obce 

Soběšovice, že zápis z 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice splňuje 

veškeré náležitosti dle § 95 zákona č. 128/2000 Sb. a dle § 14 odst. 2  

Jednacího řádu Zastupitelstva obce Soběšovice a rovněž souhlasí průběh 

jednání s obsahem zápisu zastupitelstva obce 

___________________________________________________________________________ 

 

 

174/14ZO/2017 – Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO___________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

informativní zprávu o úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce 

Soběšovice ze dne 15. 3. 2017 

___________________________________________________________________________ 

 

 

175/14ZO/2017 – Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 22.3.2017 –  
                              31.5.2017___________________________________________________    

                        
 Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
 b e r e   n a   v ě d o m í  
 
 informativní zprávu o činnosti Rady obce Soběšovice v období od 
22.3.2017  – 31.05.2017. 

___________________________________________________________________________ 
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176/14ZO/2017 – Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze  

    dne 25.5.2017    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze    

    dne 24.5.2017 

___________________________________________________________________________ 

 

 

177/14ZO/2017 – Účetní závěrka obce Soběšovice k 31.12. 2016______________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

 

účetní závěrku obce Soběšovice zpracovanou k 31.12.2016 za účetní 

období od 1.1.2016 do 31.12.2016. 

___________________________________________________________________________ 
 

 

178/14/ZO/2017 - Závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2016______________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

 

závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2016 a souhlasí s celoročním 

hospodařením obce za rok 2016 „bez výhrad“. 

___________________________________________________________________________ 

 
 

179/14/ZO/2017 - Rozpočtové opatření č. 2/2017__________________________________  
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

rozpočtové opatření č. 2/2017 

 

v příjmech zvýšení o                 202 000,00 Kč 

ve výdajích zvýšení o                516 000,00 Kč 

ve financování zvýšení o           314 000,00 Kč 

___________________________________________________________________________ 
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180/14/ZO/2017 - Střednědobý výhled rozpočtu na období 2018-2020_________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

 

střednědobý výhled rozpočtu obce Soběšovice na rok 2018 – 2020. 

___________________________________________________________________________ 

 

 

181/14/ZO/2017 - Obecně závazná vyhláška č. 1/2017 o regulaci hlučných činností a  

                              nočním klidu_________________________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

v y d á v á  

 

Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2017 obce Soběšovice o regulaci hlučných 

činností a nočním klidu. 

___________________________________________________________________________ 

 

 

182/14/ZO/2017 - Obecně závazná vyhláška č. 2/2017 o stanovení podmínek pro  

                               pořádání, průběh a ukončení veřejnosti přístupných sportovních a  

                               kulturních podniků, včetně tanečních zábav a diskoték a jiných  

                               kulturních podniků v rozsahu nezbytném k zajištění veřejného  

                               pořádku____________________________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

v y d á v á  

 

Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2017 obce Soběšovice  o stanovení 

podmínek pro pořádání, průběh a ukončení veřejnosti přístupných 

sportovních a kulturních podniků, včetně tanečních zábav a diskoték a 

jiných kulturních podniků v rozsahu nezbytném k zajištění veřejného 

pořádku 

___________________________________________________________________________ 

 
 

183/14/ZO/2017 - Obecně závazná vyhláška č. 3/2017, kterou se zrušuje Obecně závazná  

                               vyhláška č. 2/2009 k upevnění veřejného pořádku na území obce  

                               Soběšovice__________________________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

v y d á v á  
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Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2017 obce Soběšovice, kterou se zrušuje 

Obecně závazná vyhláška č. 2/2009 k upevnění veřejného pořádku na 

území obce Soběšovice. 

___________________________________________________________________________ 
 
 

184/14/ZO/2017 -Žádost o odkup části pozemku parc. č. 310/2 v k.ú. Horní Soběšovice__ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

n e s c h v a l u j e  

 

prodej části pozemku parc. č. 310/2 v k.ú. Horní Soběšovice. 

___________________________________________________________________________ 

 
 
185/14/ZO/2017 - Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů________________________           
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce 

Soběšovice. 

___________________________________________________________________________ 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Petr   V o z n i c a                                         Tomáš    D á m e k 
místostarosta obce             starosta obce 

 


